



# ***Dominion of Canada Rifle Association*** ***Association de Tir Dominion du Canada***

Connaught Ranges  
Ottawa, Ontario  
45 Shirley Boulevard  
Nepean, ON K2K 2W6

**Telephone:** (613) 829-8281  
**FAX:** Contact Office  
**E-mail:** office@dcra.ca

**Website:** <http://www.dcra.ca>

**PATRON**

H.E. the Right Honourable Mary May Simon, C.C., C.M.M., C.O.M., O.Q., C.D.

**PRESIDENT**

Brigadier General (Retired) M.K.(Matthew) Overton, O.M.M., C.D.

**COUNCIL CHAIRPERSON**

Mr. J (Jim) Paton

**EXECUTIVE DIRECTOR**

Mr. Gordon Holloway

---

Dear DCRA members:

I want to thank the DCRA council for electing me as the team Captain of the World Championship team in 2028 to Bisley. I am truly honored and will work hard to field a Team the country and association can be proud of. It is going to take a lot of hard work and dedication from many people to compete for a medal in 2028. I am up to the task and have plans to help reach our goals.

I want to congratulate Gary Bowman as Captain of the Veterans team. Gary and I will be working together to have a seamless transition of both teams as we will need to help each other in fielding teams for both competitions (Palma and Veterans Team match).

We are still actively looking for a Under 25 Captain to lead the team as this is important for the future of shooting in Canada. If anyone has any names to put forward please do so at the email address below.

I would like to invite members who are interested and have the drive to train and work hard on personal fitness to join the training group. I believe both these tangibles will be required in order to compete against the top teams in the world as the Championships are a marathon and not a sprint.

There will be no charge to join the training group as it is open to members of all experience and age. If you are interested in one team or both teams and are interested in shooting, coaching or both please send me an email to [orafazal@bell.net](mailto:orafazal@bell.net). If you are only interested in the Veteran's team please email Gary Bowman at [gbow7777@gmail.com](mailto:gbow7777@gmail.com)

Once we have a training group we will have a zoom meeting in early December to lay out our plan, meet the management team that will be involved in the process from day 1 to Palma day and field questions that people may have about the training process or trip details.

Gary and I look forward to a positive response and will ensure that the team is fully up to date with events, training plans, initiatives, fund raising and information in regards to the trip, as we will have all sessions done over zoom throughout the year.

Thank you in advance and we look forward to building a foundation we can be proud of.

Best Regards,

Fazal Mohideen  
WLRC Captain, Bisley 2028

Chers membres du DCRA :

Je tiens à remercier le conseil de la DCRA de m'avoir élu capitaine de l'équipe du championnat mondial de tir longue portée en 2028 à Bisley. Je suis vraiment honoré et je travaillerai dur pour présenter une équipe dont le pays et l'association peuvent être fiers. Il faudra beaucoup de travail et de dévouement de la part de nombreuses personnes pour concourir pour une médaille en 2028. Je suis à la hauteur de la tâche et j'ai des plans pour nous aider à atteindre nos objectifs.

Je tiens à féliciter Gary Bowman en tant que capitaine de l'équipe des vétérans. Gary et moi travaillerons ensemble pour assurer une transition fluide entre les deux équipes, car nous devons nous entraider pour aligner des équipes pour les deux compétitions (Palma et match de l'équipe des vétérans).

Nous sommes toujours activement à la recherche d'un capitaine des moins de 25 ans pour diriger l'équipe, car cela est important pour l'avenir du tir au Canada. Si quelqu'un a des noms à proposer, veuillez le faire à l'adresse e-mail ci-dessous.

J'aimerais inviter les membres intéressés et motivés à s'entraîner et à travailler dur sur leur forme physique à se joindre au groupe d'entraînement. Je pense que ces deux éléments seront nécessaires pour rivaliser avec les meilleures équipes du monde, car les Championnats sont un marathon et non un sprint.

Il n'y aura aucun frais pour rejoindre le groupe de formation car il est ouvert aux membres de toute expérience et de tout âge. Si vous êtes intéressé par une équipe ou les deux équipes et que vous êtes intéressé en tant que tireur, entraîneur ou les deux, veuillez m'envoyer un courriel à [orafazal@bell.net](mailto:orafazal@bell.net) Si vous êtes uniquement intéressé par l'équipe des vétérans, veuillez envoyer un e-mail à Gary Bowman à [gbow7777@gmail.com](mailto:gbow7777@gmail.com)

Une fois que nous aurons un groupe de formation, nous organiserons une réunion Zoom début décembre pour définir notre plan, rencontrer l'équipe de direction qui sera impliquée dans le processus du premier jour au jour de Palma et répondre aux questions que les gens pourraient avoir sur le processus de formation ou détails du voyage.

Gary et moi attendons avec impatience une réponse positive et veillerons à ce que l'équipe soit pleinement au courant des événements, des plans de formation, des initiatives, des collectes de fonds et des informations concernant le voyage, car nous organiserons toutes les sessions sur zoom tout au long de l'année. .

Merci d'avance et nous sommes impatients de bâtir une fondation dont nous pourrions être fiers.

Cordialement,



Fazal Mohideen  
Capitaine WLRC, Bisley 2028